

Announcement



Jafza Reduces Cost of Doing Business

تخفيض رسوم تأسيس الشركات في جافزا

Dear Valued Customer,

العملاء الأعزاء،

In line with the recent call by His Highness Sheikh Hamdan bin Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Crown Prince of Dubai and Chairman of Dubai Executive Council, to bring down the cost of doing business and enhance investor experience, we have taken a timely initiative to inspire our customers towards pursuing business targets with greater confidence and purpose.

تماشياً مع توجيهات صاحب السمو الشيخ حمدان بن محمد بن راشد آل مكتوم، ولي عهد دبي ورئيس المجلس التنفيذي، لخفض تكلفة ممارسة الأعمال التجارية في الإمارة وتحسين تجربة المستثمرين، نعلمكم باستجابتنا الفورية لرؤية القيادة، وتبني مبادرات جديدة تعزز من قدرتكم على تطوير أعمالكم وفتح المزيد من الفرص أمامكم لتحقيق أهدافكم التجارية.

It is our continuous endeavour to serve our customers and provide them with the best services for conducting their business seamlessly at the world's leading free zone, therefore, we are pleased to announce across-the-board reductions in license registration and administration costs for companies operating in Jebel Ali Free Zone (Jafza) as well as for new investors.

تأتي هذه المبادرات ضمن هدفنا المستمر لدعم عملائنا وتزويدهم بأفضل الخدمات لإدارة أعمالهم بسهولة ويسر في أفضل المناطق الحرة الرائدة عالمياً؛ لذلك، يسرنا أن نعلن عن خفض الرسوم التي تشمل تسجيل الرخص التجارية وتكاليف المعاملات الإدارية للشركات التي تعمل في المنطقة الحرة لجبل علي (جافزا)، إضافة إلى المستثمرين الجدد الراغبين في تسجيل شركاتهم وترخيص أعمالهم.

The initiative is designed to slash business-related fees by between 50 per cent and 70 per cent for registration, licensing and related administration functions, and will immediately assist more than the 7,500 businesses who operate in Jafza and hundreds of new businesses attracted by the premier Free Zone's plug and play infrastructure and solutions for trade.

In addition, a range of other online services will now be offered free of cost as a direct result of Jafza's on-going digitalisation process. We believe this initiative will further enhance the ease of doing business at Jafza, and continue to position Dubai as one of the global centres for commerce and trade.

We thank you for being a vital part of Jafza's growth story, and look forward to your business grow exponentially with this initiative. Please [click here](#) to view the revised fee.

Mohammed Al Muallem,
CEO & Managing Director, DP World,
UAE Region and CEO of Jafza

For any clarifications or information, please contact
Jafza Call Centre at
800-Jafza (800-52392)

[Jebel Ali Free Zone](#)

وتشمل المبادرة خفض رسوم ممارسة الأعمال بنسبة تتراوح بين 50 إلى 70 في المائة لمعاملات تسجيل الشركات والترخيص والإجراءات الإدارية المرتبطة بها، وستساعد هذه المبادرة، بشكل فوري، ما يزيد على 7,500 شركة مسجلة حالياً في جافزا، إضافة إلى تحفيز مئات من الشركات الجديدة للإقبال على إصدار التراخيص بالرسوم المخفضة، والاستفادة من المزايا الاستثنائية التي توفرها المنطقة الحرة.

إضافة إلى ذلك، سيتم توفير مجموعة من الخدمات الإلكترونية التي تحتاجها الشركات مجاناً، ضمن حملتنا الشاملة لتعزيز التحول الإلكتروني في منطقتنا الحرة، وتتطلع إلى أن تساهم هذه المبادرة في تحسين سهولة ممارسة الأعمال وتعزيز مكانة دبي كواحدة من المراكز العالمية للاستثمار والتجارة.

نشكركم لكونكم جزءاً من قصة نجاحنا، وتتطلع إلى أن نساهم في تنمية أعمالكم عبر المزايا التي تقدمها هذه المبادرة. للإطلاع على الرسوم المخفضة [اضغط هنا](#).

محمد المعلم
المدير التنفيذي ومدير عام موانئ دبي العالمية -
إقليم الإمارات، والمدير التنفيذي لـ جافزا

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على
Jafza-800 (800-52392)

[المنطقة الحرة لجبل علي](#)

